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Írásbeli választ igénylő kérdés
Kövér László ,
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánju k
benyújtani

Pintér Sándor belügyminiszterne k

„Mennyi kopt keresztény családot fogadott be Magyarország?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Balog Zoltán emberierőforrás-miniszter 2015 szeptemberében bejelentette, hogy
„Magyarország 2013—2014-ben ezer keleti keresztény családot befogadott Irakból é s
Egyiptomból, ( . . .), a magyar állampolgárság megadásával” . Az ügy furcsasága, hogy
információk szerint a bejelentés a hazai koptokat meglepetésként érte, ugyanis a hazai kopt
egyház vezetőjétő l és a budapesti egyházközség köreiből egyaránt olyan értesülések láttak
napvilágot, hogy ilyen tömegű kopt családok érkezésérő l egészen biztosan tudnának, hiszen
az újonnan érkezők hamar felveszik a kapcsolatot az egyházukkal, ám azokban az évekbe n
senki sem jelentkezett náluk .

Ez alapján kérdezzük Miniszter urat, hog y

• Mennyi kopt keresztény családot fogadott be Magyarország? Pontosan hány fő t jelent
ez a 2013-2017-ig terjedő időszakban? Kérem az adatokat éves bontásban adja meg !

• Mentesültek-e az érintettek bizonyos feltételek teljesítése alól a honosítási eljárá s
során? Amennyiben igen, kérem jelölje meg, mely feltételek teljesítése alól kaptak
felmentést, és milyen indokolással?

• Hányan igényelték pontosan a magyar állampolgárságot? Hány fő kérelme került
elutasításra, milyen indokok alapján? Hány fő kapta meg végül a magyar
állampolgárságot ?

Budapest, 2,017 .zeptember 18 .

Iko~ity István

	

Demeter Márt a

országgyű lési képviselő

	

országgyűlési képviselő

LMP

	

LMP

1


	page 1

